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Elin Abelsson, Sibban Andersson, Anneli Fredriksson, Helena 

Lundblom, Anders Lundström och Efraim Pettersson 

 

Närvarande 

 

Ordförande Sibban hälsade alla välkomna, och förklarade 

mötet för öppnat. 

§ 1 

Öppnande 

 

Ordföranden föredrog dagordningen. 

§ 2 

Dagordning 

 

Elin rapporterade från Demokratijamboreen: 

De motioner som vi röstade för, angående förändringar i 

Scoutnet, antogs.  

Pride-t-shirten antogs inte som officiell scoutdräkt. 

 

Anton och Sandra hade ordnat ett mycket trevligt ledarmys på 

Önumstorp i bästa scoutanda med mat, klurigheter, 

tipspromenad och glögg.  

 

75 st betalande. 36 st Swishkort användes. Vi är mycket nöjda 

både med antalet besökare och intäkterna.  

 

Styrelsen beslöt:  

Att för att dra nytta av erfarenheter från årets julmässa 

bjuda in alla intresserade ledare för ett utvärderingsmöte 

16/1 2023 kl 18:30.  

Att vi skapar en Messengergrupp för information och 

beslut inför kommande Julmässor. 

Att för att få fler som kommer på våra pysseldagar byter vi 

namn på dem till Julmässestök.  

 

Scoutkåren har arrangerat fixarkvällar och städdagar i flera 

olika former under åren. Vi behöver åter se över hur vi ska 

anordna våra städdagar i den närmsta framtiden. Vilka är 

alternativen? Vi fortsätter tänka och tar beslut vid ett senare 

möte. 

 

Nu har avdelningarna avslutat för året. På programmet för 

sista mötet stod 3-rätters för spårarna, eldning för upptäckarna 

och Jul-Kul för äventyrarna. 

§ 3 

Rapporter  

Demokratijamboree 

 

 

 

Ledarmys 

 

 

 

Julmässan 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Städdag 

 

 

 

 

 

Avdelningsavslutning 

 

 

 

Sibban har skickat in intresseanmälan till Vasalägret i Kalmar 

dit äventyrarna och upptäckarna planerar för att åka, 30/7-5/8. 

Det ryktas om ett distriktsläger på Ransberg, men vi väljer att 

avstå eftersom det är förbundsläger där 2024.  

§ 4 

Läger 2023 
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Ebba och Karin är anmälda till WSJ i Sydkorea sommaren 

2023.  

 

Styrelsen beslöt: 

Att söka bidrag från distriktet senast 31/12. 

Att deltagarna får ansöka om bidrag från scoutkåren 

senast 28 jan. Ansökan ska innehålla en ekonomisk 

redogörelse för kostnader och eventuell annan 

finansiering. Vi förväntar oss en redovisning av 

upplevelsen på en kårstämma/julmässa.  

Att styrelsen beslutar om ett eventuellt bidrag när 

ansökan inkommit. 

§ 5 

Bidrag WSJ 

 

 

Kåren kommer att få tillbaka 10 500 kr från sommarens 

Jamboree, vilket innebär 500 kr/deltagare. 

Kassören gav en ekonomisk redovisning: lägret kostade kåren 

32 000 kr (med bl a bussresa till och från Skåne), plus 32 000 

kr för tältinköp.  

 

Styrelsen beslöt: 

Att dessa pengar går in i kårens totala ekonomi. 

§ 6 

Återbetalning Jamboree 

2022 

 

Styrelsen beslöt: 

Att starta vårterminen 23 feb och avsluta 25 maj.  

§ 7 

Vårterminsstart och start 

 

Träffpunkt Levene är mycket nöjda med sina träffar i 

Scoutgården och har bokat 9 måndagar, för 2023, med början 

16 januari. 

 

25 liter lysfotogen får vi från Lasse Karlsson, Skaraborgs 

oljedepå.  

 

Diskmaskinen är ett fortsatt problem. Den krånglar ibland och 

ibland inte. Vi fortsätter att använda den och vara mer noga 

med att vänta in att den fått gå klart.  

§ 8 

Scoutgården 

 

Sofia och Elin håller i arrangemanget även detta år. Inbjudan 

finns på kommunens hemsida och mail skickas till scouter i 

”rätt” ålder för aktiviteten. Elin lägger ut inbjudan på 

Instagram och Facebook. Kåren har fått ansökt bidrag för 

arrangemanget, från IOGT-NTO-rörelsen.  

NSF bjuder scoutkåren på tårta på årsmötet, som tack för 

deltagandet i Vit Jul. 

§ 9  

Vit Jul 4/1-23 
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Vid protokollet      Ordförande 

 

 

Anneli Fredriksson     Sibban Andersson 

 

Tidsplan fram till årsmötet 

9/1 Utkast till verksamhetsberättelsen klart. Sibban och Anneli 

ansvarar. 

 

9/1 Vi skriver verksamhetsplanen utifrån tankar och idéer som 

kommit in. Alla har tänkt till innan. 

 

9/1 Styrelsens förslag. Sibban och Anneli förbereder 

 

30/1 Verksamhetsplan och verksamhetsberättelsen klar för 

underskrift. 

 

30/1 Arrangemangsplan och budget sätts utifrån 

verksamhetsplanen. 

 

12/2 Dokumenten klara och går ut med kallelsen.  

 

26/2 Årsmöte 

§ 10 

Årsmöte 26/2 -23 

 

Kassören lämnade en kort redovisning av det ekonomiska 

läget för innevarande år: 

Lägeravgifter 3 läger 145 000 kr 

Scoutgårdens drift och underhåll 45 000 kr 

Hyresintäkter 6 000 kr 

§ 11 

Kassören har ordet 

 

Det fanns inte några övriga frågor. 

 

§12 

Övriga frågor 

 

Nästa möte är kårstyrelse 9/1. 

§ 13 

Nästa möte  

Kårstyrelse 9/1 och 30/1 

2023 

 

Sibban tackade alla för mötet 

§ 14 

Avslutning 


